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Tornbjerg Grundejerforening. 

Dagsorden/referat fællesmøde torsdag d 16 sep. 2021 

 Beslutningsreferat. 

1. Dagsorden: fællesmøde 16.09.2021 

 

 
Formanden bød de fremmødte velkommen. Der er mødt 
23 +bestyrelsen i alt 28 
 

2. Præsentation af bestyrelsen  Bestyrelsen blev præsenteret 

3. Gennemgang af fællesarealer De grønne områder blev vist på PowerPoint. Der blev 
vist et eksempel på evt. problemer med dræn. Der vil 
blive holdt møde med kommunen med henblik på at få 
afklaret hvilke arealer, der skal vedligeholdes af hvem.. 
Hvem har lov til at ændre beplantning i kummer langs 
vejene? Problemstilling ved evt. overtagelse af vejene 

4. Affald på fællesarealer Der er flere beboer der bruger stierne til haveaffald, 
affald hører til på ejerens grund eller genbrugsstation. 

5. Opbevaring af materialer på fællesarealer Det skal ikke være lovligt at bruge de grønne områder 
som materiale depot. 

6. Beskæring af beplantning på fællesarealer  Beboerne skal sammen bestemme og udfører arbejder. 
Kan de sløjfes og bruges til parkering! Når vi får afklaret 
hvem der ejer, hvem betaler.! 

7. Fældning af træer i plantekummer  Afventer afklaring af ejerforhold, kommune eller 
husejer. 

8. Ny beplantning i blomsterkummer og 

fællesarealer. 

Hvad skal der plantes? 

9. Hastighedsbegrænsning på stamvejen. Fartdæmpning på stamvejen, chikaner i stedet for 
bump. Der skal tages hensyn til cyklister. 

10. Fælles arbejdsweekend Der skal arbejdes på sagen. Der er en positiv stemning 

11. Nabohjælp Der findes en app. Kontakt Ejvind for yderligere 
oplysninger og råd. 

12. Hvordan forholder vi os til naboer der ikke 

er medlem. 

Spørg kommunen om de vil sende brev ud til 
husstandene om at der er tilslutningspligt i 
Grundejerforeningen. Spørg din nabo - “er du med?” 
Vi skal orientere om, at det er os der er talerør til 
kommunen, ved evt. ejerskifte af vejene. 
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13. Knallertkørsel på stier SSP skal involveres. Bom! Kommunen skal opsætte 
skilte, Knallertkørsel forbudt. 

14. Vedligehold af stier og grønne områder 

langs stier (møde med Liselotte Nielsen) 

23.09.2021 

Første del af Bakkevej pris 20.000 kr. Sidste del 
forventes udført efterår 2022. 

15. Evt. Der var stor opbakning til bestyrelsen, der blev rost for 
deres arbejde, og afsluttet med klapsalver. Mødet slut 
kl. 21:00 

 


